



# Golden retrieverklubben

## Västmanlandssektionen

Protokoll fört vid sammanträdet med styrelsen för Golden Retrieverklubbens  
Västmanlandssektion på Hallstahammars BK 2017-09-26

**Närvarande:** Kent Petherbielke Lena Bygert, Janne Ytterbom, Ingegerd Eriksson,  
Ewa Carlin, Lena Gillberg, Lisa Thunberg, Kristina Karlsson.

**Förhinder:**, Johanna Viktorin, Marika Larsson,

**§ 1 Ordförande Kent Petherbielke förklarade sammanträdet öppnat.**

**§ 2 Dagordningen för sammanträdet godkändes.**

**§ 3 Förra mötesprotokollet godkändes.**

**§ 4 Rapporter**

**a) Ordförande**

1. Klubbstugan: Vi säger upp stugan då hyran höjs 40%. Har lämnat uppsägningen till SBK:s sekr.
2. Valberedningen. Kent gör ett uttalande i sociala medier, för att söka folk. Ingegerd pratar med de som visade intresse på DM:et
3. "Retriever samarbete" Kent rapporterade träningen i Lånsta 24/9 det var 20-30 ekipages

**b) Kassören informerar**

Ekonomi är under kontroll och följer budget  
Beslutade beställa Guldhundar 10st både stora och små.

**c) Jaktansvarig informerar**

1. Raskamps träningar 7/10 Parken Kolbäck, 14/10 Vad, 28/10 Hallsta kl 10,00
2. 11 nov Raskampen, vi ordnar den på klubben

**d) Utställningsansvarig informerar**

- 1, Vi säger ja till förfrågan om Clubshow 2020 (den är officiell) då lägger vi den i okt och slopar vår Open Show.
2. Rosettbeställning  
25 st WT, Utställnings har Eva C koll på
- 3 HP rosetter beställ 20 st till Open show. De är bara till försäljning.
- 4 HP rosetter till Goldendagen med vår logga beställ 50 st
5. Eva efterlyste funkisar till Sala

**e) Utbildningsansvarig informerar**

Apporteringskursen i okt (4 nkl och 1 ökl båda är fulltecknade.

**f) Mentalitets- och funktionsansvarig informerar**

Ligger för tillfället på is.



# Golden retrieverklubben

## Västmanlandssektionen

### **g) Informationsansvarig informerar**

Lena G skickar in till spalten i Golden Nytt

### **§ 5 Övriga frågor**

- 1 DM nästa år då firar vi 30 år hur firar vi det ?
- 2 Beslutade att inga löptikar får delta på DM:et
- 3 Kommittéer till DM och Goldendag bordlades
- 4 Novicieklassen på utställning utvärderas senare.
- 5 Eva C ville ha synpunkter på Specialen för de skulle göra en utvärdering.

### **§ 6 Nästa styrelsemöte**

21 nov Jultallrik. Ansvariga Johanna Viktorin eller Lena Gillberg

### **§ 7 Ordförande förklarar sammanträdet avslutat.**

Kent Petherbielke  
Ordförande

Kristina Karlsson  
Sekreterare